
 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  

Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων κυρία Νίκη Κεραμέως  

 

Αθήνα, 3 Νοεμβρίου 2022 

ΘΕΜΑ: Μετεγκατάσταση Ειδικού Δημοτικού Σχολείου Χίου  

Ο Διευθυντής του Ειδικού Δημοτικού Σχολείου Χίου στις 13 Ιουλίου 2022 και στις 29 Αυγούστου 2022, 
απευθύνθηκε εγγράφως προς τη Σχολική Επιτροπή του Δήμου Χίου, τον αρμόδιο αντιδήμαρχο καθώς και 
τον Δήμαρχο Χίου, με σκοπό να τους ενημερώσει για τα προβλήματα που αντιμετωπίζει το ειδικό σχολείο 
και την επείγουσα ανάγκη μετεγκατάστασής του. 

‘Οπως επισημαίνεται στα ανωτέρω έγγραφα, το δυναμικό του σχολείου φτάνει τα 29 παιδιά, από τα 
οποία 14 παιδιά με αναπτυξιακές διαταραχές, 11 με νοητική υστέρηση και 4 με κινητικές δυσκολίες.  

Μέχρι σήμερα το συγκεκριμένο σχολείο, τη σπουδαιότητα του οποίου όλοι κατανοούμε, φιλοξενείται σε 
χώρους που έχει παραχωρήσει το Νοσοκομείου Χίου. Όπως μας επισημάνθηκε, εκτός από κάποιες 
αίθουσες που δεν επαρκούν, τα παιδιά παρακολουθούν μαθήματα ακόμη και στους διαδρόμους του 
Νοσοκομείου. Το γεγονός επιβεβαιώνεται με σχετικό φωτογραφικό υλικό που ετέθη στη διάθεσή μας, 
ενώ σε ένα από τα δύο έγγραφα του Διευθυντή γίνεται αναφορά στην ανάγκη  να διατεθεί, έστω ως 
προσωρινό μέτρο, και άλλη αίθουσα από το Νοσοκομείο Χίου. 

Δεδομένου ότι στη σημερινή εποχή δεν επιτρέπεται παιδιά να παρακολουθούν μαθήματα σε 
διαδρόμους σχολείων 

Δεδομένου ότι το πρόβλημα αφορά ευπαθείς ομάδες, η πρόσβαση των οποίων  στην εκπαίδευση 
προσκρούει σε ούτως ή άλλως επιπλέον δυσκολίες 

Δεδομένου ότι δεν επιτρέπεται να αποτρέπεται η ένταξη κανενός παιδιού στον κύριο κορμό του 
δημόσιου εκπαιδευτικού συστήματος 

Ερωτάται η Υπουργός : 

1. Είναι εις γνώση σας το θέμα; 
2. Υπάρχει προγραμματισμός να κατασκευαστεί κτίριο για το ειδικό σχολείο Χίου. Αν ναι, με ποιον 

χρονικό ορίζοντα; 
3. Έχει προχωρήσει ο Δήμος σε δέσμευση οικοπέδου προς τον ανωτέρω σκοπό; 
4. Αν δεν υπάρχει στον προγραμματισμό σας η κατασκευή σχολείου, ποιές πρωτοβουλίες έχετε 

αναλάβει ώστε σε συνεργασία με τον Δήμο να μισθωθεί άλλο, κατάλληλο ακίνητο και με ποιο 
χρονικό ορίζοντα;  

5. Για ποιο λόγο τα τέσσερα παιδιά με κινητικές δυσκολίες δεν φοιτούν στα υπόλοιπα δημοτικά 
σχολεία της Χίου;  

6. Υπάρχουν δομές για άτομα με κινητικές δυσκολίες στα υπόλοιπα σχολεία της Χίου και αν ναι σε 
ποιά;  
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